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歡迎進來聚⼀聚 

下午茶座    
陳漢忠牧師撰寫 
倪王小莉董事翻譯成英文 
 

我們傳揚他，是用諸般的智
慧，勸戒各人，教導各人，
要把各人在基督裡完完全全
的引到神面前。(⻄1:28) 
 

感謝神賜下異象，招聚眾多有心弟兄姊
妹多番共商獻策，《歡迎進來聚⼀聚》
的「下午茶座」終於8月在唐人街中信
福音中心順利「出爐」了，每月逢第二
及四週二下午2:00舉行，目的是誠邀未
信福音對象光臨，飲杯茶，食個餅(還
有糖水美點等)，在輕輕鬆鬆，自自然
然的氛圍，分享個人人生寶貴經歷，真
實的個人得救見證等，讓來賓也可以自
自然然地接觸並認識福音。 

下午茶座歡迎遠近街坊好友光臨，內容
有福音短歌、感人見證片集、簡短總結
(包括福音)、讓在座弟兄姊妹與來賓⼀
起回應分享、並共享茶聚美點，交友聯
誼等等。在約⼀⾄個半小時輕鬆氛圍
下，大家便輕鬆自然地分享個人不同感
受，有人生寶貴經歷的，也有個人真實
得救見證的。在自然的流程中，有意無
意地把福音流露出來，使慕道者或未信
好友，能不經不覺地接觸基督徒和福
音。在面對面近距離個人接觸時，便可
進⼀步自然地誠邀來賓決志祈禱接受福
音，接受耶穌基督了。 

 8月⾄今雖然只有短短約4個多月，累積
了⼀些實踐經驗和體會，也思考可如何
彈性地於不同時段舉行，以便接觸尚未
能接觸的對象，也可誠邀參加。 

如今尚屬起步階段，求主激勵策劃團隊
心裡火熱，曉得透過下午茶座為載體，
以諸般的智慧傳揚主耶穌基督的福音。
阿們！ 

Welcome in  
& Get Together 

Afternoon  
Tea Café 

Written by Rev. Simon Hon Chung Chan  
Translated by Lily Ngai 
He is the one we proclaim, admonishing and teaching everyone with all 
wisdom, so that we may present everyone fully mature in Christ.    Colossians 
1:28 

Thanks to God for his vision instilled in many caring brothers and sisters to 
reach out to our neighbors in Seattle Chinatown area. After meetings and 
prayers, the “Welcome in and Get Together” at “Afternoon Tea Café” was 
launched in Seattle Gospel Center in August of 2023. The gatherings have 
been held at 2:00 pm every second and fourth Tuesdays of each month. 
The purpose is to invite non-believers to come and have a cup of tea, 
snacks, and some desserts. We share personal life experiences, personal 
testimonies of salvations, so that the gospel can reach our guests in a casu-
al, relaxing environment.  

The Afternoon Tea Café welcomes all friends and neighbors near and far. 
The gatherings include singing songs, touching testimonies, short summar-
ies (including gospels). The brothers and sisters become friends with our 
guests over tea, snacks, and chats. In about one to one and a half hours, 
everyone can naturally share their different feelings, including valuable life 
experiences and personal testimonies of salvations. The gospel is naturally 
revealed in our conversations. Our guests can come to know Christians and 
the Gospel. Through one-on-one personal conversations, some guests were 
further invited to make a prayer and receiving Jesus Christ as their personal 
savior. 

Although it has only been about 4 months since August, we have accumu-
lated some practical experiences. We have been thinking about how to be 
more flexible in holding the event at different times so that we can invite 
people who have not yet been able to participate.  

The Afternoon Tea Café is still in its infancy, pray that the Lord will in-
spire the planning team to grow this ministry. Let us spread the gospel of 
the Lord Jesus Christ with wisdom through the Afternoon Tea Cafe. 
Amen! 



 

 

[網課] EN275 幸福人生英語  
English Conversa�onal Class  

 
 

福樂⼩組⼀位姊妹 
11-24-2023受洗 

A sister in Blessed Group  
was bap�zed 11/24 

[網課] 基要真理 查經課程 
Basic Chris�anity 

「生命之旅」查經課程⼀位弟兄10/7受洗 
A brother from “Bible Study “ was bap�zed 10/7 
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[實體] 下午茶座 
A+ernoon Tea 

[實體] 粵曲團契到松柏樓及健安療養院佈道探訪 
Cantonese Opera Fellowship Outreach Visits at Legacy House & Kin On Health Care Center 

[實體] ENG111 英文會話班(二)  
English Conversa�onal Class  

 

福樂⼩組⼀對夫婦 
12-3-2023受洗 

A couple in Blessed Group 
was bap�zed 12/3 



 

 

中信福音中心 

冬季網路課程 

50 classes are offered between 

January and March including ESL, 

ci,zenship prepara,on, Bible 

study, computer & cell phone 

training, arts & hobbies, special 

topic workshops, Cantonese 

speaking classes & workshops. 

CCM Online Classes  

2024 Winter Quarter 

在一月至三月份期間，

提供 50 門課，包括英

語、公民入籍、聖經、

電腦/手機、文藝興趣、專題講

座、粵語課程/講座 

報名表 Registration 

國語課程: https://ccmgospelcenter.org/

class/registration/ 

粵語課程: https://ccmgospelcenter.org/

class/register-cantonese/  

粵語課程 
Cantonese Classes 

報名請掃瞄二維碼  Scan QR code to register 

國語課程 
Mandarin Classes 

課程表 Schedule 

http://ccmgospelcenter.org/class/ 



 

 

實體 
事工  

週日週日週日週日 SUNDAY 

1 p.m. - 4 p.m. 

週一至週六週一至週六週一至週六週一至週六(除週三)(除週三)(除週三)(除週三)    
MONDAY - SATURDAY 

(except WEDNESDAY) 

10 a.m. - 5 p.m. 

週三週三週三週三 WEDNESDAY 

10 a.m. - 4 p.m. 

開放時間開放時間開放時間開放時間    
OPEN HOURS 

其他聚會其他聚會其他聚會其他聚會    
OTHER MEETINGS 

長者運動班長者運動班長者運動班長者運動班 (國際公寓)    
Elderly Exercise Class 

週四週四週四週四 THURSDAY    
 1:30 - 2:30 p.m. 

粵曲團契粵曲團契粵曲團契粵曲團契 (Silver Glen)    
Cantonese Opera  

Fellowship 

週六週六週六週六 SATURDAY 

2:30 - 4:30 p.m. 

IN-PERSON  

MINISTRY 



 

 


